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Dagsorden til byrådets møde den ons
dag den 15. december 1993 kl. 1900 i 
byrådssalen.

Medlemmer:

Kim Rockhi11 
Hans Jørgen Mortensen 
Anni Skov 
Preben Lansø 
Anders Clausager 
Lise Lotte Due 
Bent Olsen
Jens Brogaard Jensen 
Gitte Schønemann 
Hanne Kyvsgaard 
F. Theill Hansen 
Bent Vestergaard Jensen 
Niels Jørgen Pedersen

Fra administrationen:

Lisbeth Lemmich 
Ingrid Hansen

Bemærkninger:

Formandsmødet starter kl. 1700.

Der er ikke lukket møde.

Som traditionen siger spises der ved 
december-mødet andesteg og ris å 
1 1amande. «
Spisningen starter kl. 17 .
Evt. afbud hertil bedes ske senest 
tirsdag kl. 12.00.
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2 .

Sammenlægning af boligselskabsafde
linger - Nordmandshusene

J.nr. TF 03.02.15.G01

Boligselskabet af 1939 har søgt om 
godkendelse af, at afdelingerne 19 og 
20, Nordmandshusene, sammenlægges til 
en afdeling.
Ansøgningen har været forelagt Bygge- 
og Boligstyrelsen der har meddelt, at 
det er byrådet der kan træffe afgø
relse om en sammenlægning på nærmere 
angivne vilkår.
Indstillingsbilag vedlagt.
Miljø" og teknikudvalget indstiller 
på møde den 25. november 1993 at der 
sker en sammenlægning af afdelingerne 
19 og 20, Nordmandshusene.
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3 .
Kvoter - støttet byggeri 
J.nr. TF03.00.01
Inden udgangen af december måned skal 
kommunen indberette ønsker om kvoter 
til det støttede byggeri.
I modsætning til tidligere er der nu 
kun kvoter til andelsboliger. For al
mennyttige boliger, ungdoms- og 
ældreboliger bestemmer kommunen selv 
antallet. Dog skal det samlede antal 
på landsbasis overholde bestemte an
tal boliger. Overskrider kommunerne 
samlet disse, vil der ske en generel 
beskæring af bloktilskudene.
Kommunen skal endvidere, hvis man 
ønsker det, fastsætte et gebyr for 
sagsbehandlingen.
Indstillingsbilag vedlægges.Miljø- og teknikudvalget indstiller 
på møde den 25. november 1993 følg
ende :
1. Promillegebyret fastsættes til 

2,5.
2* Antal af ældreboliger og boliger 

til fysisk og psykisk handicappede 
boliger fastsættes til 12 placeret 
ved Nordmandshusene.

3. Almennyttige boliger udmeldes med 
16 på Dådyrvej med en max størrel
se på 65 m2 i gennemsnit. Hvis de 
16 andelsboliger, der er godkendt 
på nuværende tidspunkt, ikke kan 
gennemføres konverteres disse til 
almennyttige boliger.
Økonomi for opførelse af boliger 
på max 65 m2 i gennemsnit skal 
forelægges på byrådsmødet i decem
ber.Økonomiudvalget anbefaler på møde 

den 7. december 1993 miljø- og tek
nikudvalgets indstilling vedrørende 
punkt 1 og 3.
Punkt 2 afventer stillingtagen til 
ultimo 1994 vedrørende kvoter for 
1995.
Gitte Schønemann afventer sin stil
lingtagen til hele indstillingen til 
byrådsmødet.
Beregninger på økonomi - som anført i 
indstillingens punkt 3 - udsendes til 
medlemmerne mandag, sammen med 2 bre
ve af 6/12-93 fra Danske Funktionæ
rers Boligselskab.
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4 .

Færdiggørelse af Dådvrvei 

J.nr* TF 05.01.00G01

Ved brev af 2. juli 1991 har Skibby 
kommune pålagt ejeren af arealerne 
syd for Dådyrvej at færdiggøre vejen 
i overenstemmelse med forlig herom 
tinglyst på arealerne.
Fristen var ifølge forliget 2 år fra 
overtagelsesdagen d.v.s. d. 1.januar 
1992.
Siden er ført utallige forhandlinger 
om at få arbejdet igangsat, ligesom 
kommunen som faslagt i forliget har 
fremskaffet kvotetilsagn flere gan
ge til 16 andelsboliger. Senest er 
der pr 16.juli 1993 meddelt tilsagn 
med frist til 16.april 1994 for at 
opnå endeligt støttetilsagn.
I henhold til udvalgets beslutning af 
30. sept. 1993 er der d. 18. november 
1993 afholdt møde med Danske Funktio
nærers Boligselskab og Den danske 
Bank.
Mødereferat og indstillingsbilag er 
vedlagt.
Miljø- og teknikudvalcret vedtog på 
møde den 25. november 1993 at tage 
mødereferatet til efterretning. 
Færdiggørelsen af Dådyrvej igangsæt
tes ikke nu ved kommunens foranstalt
ning.
Udvalget anbefaler, at det hidtidige 
tilsagn om støtte til 16 andelsboli
ger og 16 almennyttige boliger står 
ved magt, således at byrådet vil 
yde støtte til opførelse af 16 almen
nyttige boliger i 1994.
Kan de 16 andelsboliger ikke opføres 
er byrådet indstillet på at yde støt
te til ialt 32 almennyttige boliger 
på arealet placeret i overensstemmel
se med lokalplanen.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
7. december 1993 miljø- og teknikud
valgets indstilling.
Gitte Schønemann afventer sin stil
lingtagen til byrådsmødet.



S K I B B Y  K O M M U N E

B Y R Å D S M Ø D E

5.

Hovedgadens forskønnelse

J.nr« TF 05.01.02G02

I forbindelse med kabelgravning for 
NESA på strækningen mellem Det gamle 
Mejeri og blomsterhandleren har en
treprenøren givet et tilbud på flise
lægning af strækningen, således at 
begge sider af Hovedgaden har ens 
belægning her.
Tilbudet bygger på enhedspriserne i 
det igangværende projekt og er på kr. 
85.280,- excl. moms.
Prisen kan reduceres med kr.
15.000, -, hvis kantsten bibeholdes og 
asfalten afleveres ufræset på kommu
nens plads.
Desuden er der en dekort for retable
ring efter kabelgravning på kr.
4.000, -, således at tilbudet lander 
på kr. 66.280,-.
Med forbehold for vinterforanstalt
ninger mv. skønnes bevillingsbehovet 
at være kr. 73.000,-. Beløbet vil 
kunne faktureres i 1994.
Arbejdet vil blive påbegyndt ved Det 
gamle Mejeri i december 1993 og af
slutte i januar 1994 ved blomster
handleren.
Ejeren af iskiosken har udtrykt ønske 
om, at arbejdet udføres uden for 
sæsonen.
Miljø- og teknikudvalget anbefaler på 
møde den 25. november 1993, at arbej
det igangsættes.
Arbejdet skal kun gennemføres med mi
nimale vinterforanstaltninger.
Med hensyn til økonomien afventes 
budgetrevision foråret 94. 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
7. december 1993 miljø- og teknikud
valgets indstilling.
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6 .
Analyse af folkeskoleområdet 

J. nr. KU 81.10

Byrådet besluttede på sit møde den 
29. april 1993 at anmode Kommunernes 
Landsforening om at foretage en grun
dig analyse af det samlede skoleområ
de incl. specialundervisningen. 
Analysen, som blev leveret i septem
ber måned, har været udsendt til de 
implicerede samarbejdsudvalg, skole
bestyrelser, ledere m.v., som har 
fremsendt bemærkninger til selve 
analysen.
En arbejdsgruppe, bestående af for
valtningschefen, ledende skoleinspek
tør, teamleder, skoleinspektører, 
viceinspektører og lederen af løn- og 
personalekontoret har udarbejdet 
følgende indstilling, som er behand
let og godkendt af styregruppen for 
skoleområdet og forvaltningschefgrup
pen :
Det indstilles sammenfattende.
1.
at

2 .
at

3.
at

4.
at

5.
at

forvaltningen i samarbejde med 
skolelederne igangsætter drøftel
serne om folkeskolens mål og 
rammer med start i januar 1994.

samtlige indstillinger vedrørende 
ressourcetildelingerne forelægges 
skole,-social- og sundhedsudval
get i februar måned og økonomiud
valg og byråd i marts måned.

børnehaveklassetallet fastsættes 
efter det faktiske oprettede 
antal klasser.

børnehaveklasserne tildeles 600 
årlige arbejdstimer.

elevoptællingerne baseres på en 
konkret optælling af elever i 1. 
- 9. klasse pr. 1. februar (fra 
børnehaveklasse til 8. klasse).

fortsættes...
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6. fortsat

6.
at der for skoleåret 1994/95 fast

sættes et timetal (U+F-tid) på 92 
timer pr. normalklasseelev.

7.
at antallet af 10. klasser baseres 

på skoleledernes konkrete viden 
om de enkelte elever i 9. klasse.

8 .
at der for 10. klasser fastsættes et 

klassebaseret normtal på ialt 
1680 timer (U+F-tid). pr. påbe
gyndt 24 tilmeldte elever.

9 .
at timefordelingen delegeres til

skolelederne, og at skolelederne 
anvender den beskrevne forde
lingsmodel. ■

10.
at der iværksættes kvalitetsudvik

lingspro j ekt vedrorende spe
cialundervisningen .

11.
at der på baggrund af elevtallet pr. 

1. februar fastsættes et normtal 
pr. elev på 16,8 pr. år til spe
cialundervisning § 20 stk. 1.

12 .
at der udarbejdes en rapport over 

sidste års ressourceforbrug af 
specialundervisningen til poli
tisk forelæggelse i september 
måned, og at skolelederne skal 
forholde sig fagligt til rappor
ten .

13 .
at skoleledergruppen og ledende

skolepsykolog udarbejder indstil
ling vedrørende specialklasser 
til udvalgets møde i februar og 
økonomiudvalg og byråd i marts 
1994.
Specialklasserne tildeles frem
over et ugentlige timetal svaren
de til normalklassernes på samme 
klassetrin. Yderligere tildeling 
skal særskilt begrundes.

fortsættes...
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6. fortsat

14.
at

15. 
at

16. 
at

17.
at

18.
at

19 .
at

2 0 .
at

21. 
at

22 . 
at

skoleledergruppen og ledende 
skolepsykolog udarbejder konkrete 
indstillinger over ressourcefor
bruget vedrørende specialklasser, 
enkeltintegrerede elever, særlige 
specialklasser og specialunder
visning. Indstillingen forelægges 
skole,-social- og sundhedsudval
get i februar og økonomiudvalg og 
byråd i marts.

tale/høreundervisningen fortsæt
ter som hidtil.

der tildeles Ø-tid på 39,45 time 
pr. elev for skoleåret 1994/95.

arbejdsgruppen kommer med forslag 
om fordeling af Ø-tid mellem 
skolerne i december 1993.

normperiodens længde fastsættes 
til 1 år.

anvendelsen af ø-tid indgår i 
arbejdet med mål og rammer.

skolelederne nedsætter en ar
bejdsgruppe vedrørende skole
bibliotekerne med henblik på 
forslag om forbedring af mu
lighederne.

skolelederne kan veksle U-FF og 
Ø-tid indenfor max. 1% af den 
samlede tid.

forvaltningen forelægges særskilt 
forslag om ledelsestid senest 1. 
februar 1994.

fortsættes...
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6. fortsat 

23 .
at Marbækskolens sekretærtimetal

fastholdes med 51 timer pr. uge i 
42 uger = 47,34/37, at Ferslev 
skoles sekretærtimetal fastsættes 
til 20 timer pr. uge i 42 uger = 
18,66/37 og Skuldelev skoles 
sekretærtimetal fastsættes til 30 
timer pr. uge i 42 uger = 28/37 
med finansiering over skolernes 
vikarpulje.

24.
at øvrige forslag indgår i arbejdet 

med mål og rammer. 
Hovedsamarbejdsudvalget for sko
len-social" og sundhedsforvaltningen
anbefaler på sit møde den 16. novem
ber 1993 indstillingen fra forvalt
ningschef og skolelederne med de 
bemærkninger som Lokalsamarbejdsud
valgene har anført.
Formanden anbefaler kun indstillin
gen.
Kulturelt udvalg anbefaler på sit 
møde den 22. november 1993 indstil
lingen.
Socialudvalget anbefaler på sit møde 
den 23. november 1993 indstillingen. 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den
7. december 1993 indstillingen.
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7 ,

Dagbehandlingstilbud med integreret 
undervisning

J. nr. 17.03.13

En arbejdsgruppe har det meste af 
1993 arbejdet med muligheder for at 
oprette et dagbehandlingstilbud med 
integreret undervisning. Forslaget 
har tidligere været forelagt h.h.v. 
socialudvalg og kulturelt udvalg. 
Fagudvalgene var positive overfor 
forslaget, og forslaget gik videre 
til byrådets behandling af budgettet, 
men der blev ved budgetbehandlingen 
ikke afsat specielt beløb til dette. 
Der er ingen tvivl om at den udgift 
som tilbuddet koster, om ca 1 - 2 år, 
vil være en reel besparelse, idet det 
kan forventes at anbringelseskontoen 
og specialundervisningskontoen vil 
være væsentligt større, hvis ikke 
dette tilbud findes i kommunen.
Der kan tidligt blive tale om opret
telse af dagbehandlingstilbuddet pr. 
1/8-94. Udgiften pr. år anslås til 
ca. 350.000,- til 450.000,- kr. Dette 
forudsætter, at lønudgifterne fra 
nuværende projektklasse anvendes, og 
at amtet refunderer halvdelen af de 
sociale udgifter.
Budgettet til anbringelse af børn 
udenfor hjemmet er p.t. på kr. 
1.177.500,- . Med de nuværende an
bragte børn passer budgettet stort 
set. En enkelt anbringelse udenfor 
hjemmet, udover de nuværende, vil 
imidlertid betyde en overskridelse. 
Omkring specialundervisning har for
valtningen og skolelederkredsen ind
stillet, at der iværksættes et kvali
tetsudviklingsprojekt. Der er derfor 
p.t. ikke overblik over, hvor meget 
denne konto kan bidrage med. Ved en 
omlægning af specialundervisningen er

fortsættes...
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7. fortsat

der måske midler her til dækning af 
en evt. overskridelse på anbringel
seskontoen .
Arbejdsgruppen vedr. dagbehandlings
tilbud med integreret undervisning 
vil gerne arbejde konkret videre med 
igangsætning af tilbuddet pr. 1/8-94 
eller evt. pr.1/1-95. 1/1-95 kan 
blive nødvendig, fordi tidsfristerne 
i forhold til amtets refusion måske 
nødvendigvis skal rykkes p.g.a, at 
beslutningen ikke er med i budgetbe
handlingen for 1994, og derfor ikke 
kan nå at komme med i amtets budget
behandling for 1994.
Det indstilles
at der iværksættes dagbehandlingstil

bud med integreret undervisning pr 
1/8-94,

at det beløb, der ikke kan dækkes af 
specialundervisning og amtsrefu
sion, dækkes af anbringelseskon
toen,

at tilbuddet iværksættes 1/1-95, hvis 
dette er nødvendig af hensyn til 
amtets refusion.

Kulturelt udvalg anbefaler på sit 
møde den 22. november 1993 forvalt
ningens indstilling.
Socialudvalget anbefaler på sit møde 
den 23. november 1993 forslaget. 
Forvaltningen udarbejder indstilling 
til økonomiudvalget vedrørende 
finansieringen.

Skole-, social- og sundhedsforvalt
ningen vedlægger notat vedrørende 
f inans ieringen.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
7. december 1993 forslaget.
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8 .

Forslag til forbedring af den eksi
sterende struktur samt evt. ændret 
struktur vedrorende PPR

J. nr. SSSF 17.08

Der blev i forbindelse med ændring af 
strukturen omkring sammenlægning af 
dele af kulturel forvaltning og so
cialforvaltningen, nedsat en arbejds
gruppe med det formål 
at arbejde på at forbedre den eksi

sterende struktur. 
at komme med forslag til en evt. 

ændret struktur.
Arbejdsgruppen fremsender følgende 
forslag:
1. Der ændres ikke på nuværende 

struktur.
2. Udviklingsråd nedsættes.
3. Forsøg med områdeudvalg.
4. Kompetence delegeres til område

udvalg.
ad. l.
Der ændres p.t. ikke på nuværende 
struktur. PPR fortsætter således som 
et fælles PPR med Jægerspris. Hvis 
udviklingsrådet opdager nye måder at 
organisere PPR på, vil udviklingsrå
det fremkomme med forslag herom, 
ad. 2.
Der nedsættes et udviklingsråd, be
stående af nuværende arbejdsgruppe og 
suppleret med sundhedsplejersken. 
Udviklingsrådet har til opgave løben
de at drøfte evt. problemstillinger 
vedr. børn/skole/PPR/institutioner 
m.v. samt komme med løsningsforslag 
til disse. De første 10 -11 arbejds
opgaver ligger allerede klar som en 
følge af arbejdsgruppens arbejde. Som 
følge af nogle af disse punkter kan 
det være nødvendigt at ændre den 
eksisterende samarbejdsaftale.

fortsættes...
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8. fortsat

Ad 3.
Forsøgsvis nedsættes et områdeudvalg 
i et af lokalområderne. Lokaludvalget 
skal drøfte fælles problemstillinger 
vedr. børn i området. Der kan foregå 
anonyme drøftelser og også drøftes 
konkrete sager/børn/familier. Ar
bejdsgruppen kan endnu ikke pege på 
et konkret område, der er egnet og 
heller ikke på en konkret struktur, 
bortset fra, at det har været drøftet 
at daginstitution, PPR, skole og 
forvaltning skal indgå.
Ad. 4.
Områdeudvalgets medlemmer skal til
lægges kompetence til at handle for 
ikke at forlænge sagsgangen unødigt. 
Områdeudvalg og udviklingsråd er 2 
forskellige udvalg med hvert sit 
område.
Udviklingsrådet skal arbejde overord
net og stå for tiltag som retnings
linier, information, undervisning. 
Områdeudvalget skal arbejde konkret 
med problemstillingerne vedr. børn/ 
familie i det udvalgte område. 
økonomi:
1.
økonomi vedr. samarbejde med PPR:
Det har tidligere været drøftet, at 
det måske var billigere, hvis Skibby 
kommune etablerede sit eget PPR i 
stedet for nuværende samarbejde med 
Jægerspris.
Der er i arbejdsgruppen enighed om, 
at psykologtimerne ikke kan være 
færre end på nuværende tidspunkt. En 
fuldtidspsykolog koster 260.000
300.000,- kr. årligt afhængig af 
anciennitet. D.v.s lønudgifterne er 
de samme. Derudover dækker udgiften, 
udgifter til tale/høre, småbørns- 
konsulent, øvrige konsulenter samt 2 
% tids sekretærer.

fortsættes...
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Supervisionsudgifter deles p.t. for
holdsmæssigt med Jægerspris. Jo min
dre enheden er større, er udgiften 
til supervision.
Det samme gælder administrationsloka
ler, rengøring m.v. Hvis Skibby etab
lerer eget PPR, vil'det også være 
nødvendigt med lokaler, rengøring 
m.v. Vi betaler p.t. forholdsmæssigt. 
Tilbage er drøftelsen af ledelsestid. 
PPR ledes idag med 12 ledelsestimer 
og udgiften fordeles forholdsmæssigt 
mellem Skibby og Jægerspris.
Den ledelse, der foregår, indebærer 
f.eks. opgørelser og statistikker 
vedr. specialundervisning samt rap
porter om diverse specielle forhold. 
Den form for ledelse kan ikke udføres 
i forvaltningen, fordi det kræver 
specialviden om området. D.v.s det 
formentlig ville blive nødvendigt at 
forhøje psykologtimerne tilsvarende. 
Den personalemæssige ledelse kunne i 
givet fald tillægges teamleder, men 
der synes ikke umiddelbart at være 
nogen fordel herved.
2.
økonomi i forbindelse med 
områdeudvalg:
Den primære udgift ved etablering af 
områdeudvalg kønnes at være udgiften 
til sagsbehandlertid. Umiddelbart 
skønnes at sagsbehandlerne skal an
vende 4-6 timer ugl. til deltagelse i 
dette arbejde. D.v.s ca. 16-24 timer 
mdl. svarende til ca. kr. 25,000 -
30.000,- kr. årligt incl. pension. 
Forvaltningen har tidligere redegjort 
for at der p.t. ikke er ressourcer 
til at udvide aktivitetsniveauet. En 
diskussion af ressourcer er derfor 
nødvendig hver gang, vi foreslår nye 
aktiviteter.
Teamleders arbejdmængde forventes 
også forøget ved dette arbejde, men 
skønnes at blive opvejet ved at andre 
møder forhåbentlig bliver færre.

fortsættes...
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8 * fortsat

Dertil kommer en evt. forøgelse af 
støttepædagogtimer, men kan måske 
over et helt år forventes indeholdt i 
eksisterende budget efterhånden som 
timer bliver ledige.
Det indstilles:
1.
at

2 .
at

3 .
at

4 .
at

5.
at

6.
at

7*
at

8 .
at

PPR forbliver organiseret i et 
samarbejde med Jægerspris.

der pr. 1.1,94 nedsættes et ud
viklingsråd med de beskrevne ar
bejdsområder. Arbejdsgruppen skal 
bestå af de nuværende arbejdsgrup
pemedlemmer samt sundhedsple
jerske.

udviklingsrådet 1 x årligt i ja
nuar måned afleverer en rapport 
over aktiviteter til fagudvalget.

arbejdsgruppen arbejder videre med 
tanken om et områdeudvalg.

områdeudvalget begynder sit arbej
de når udviklingsrådet har drøftet 
område, kommissorium, deltager
kreds og indhold færdigt. Forhå
bentlig i foråret 94 dog senest 
august 94.

sagsbehandlertiden forøges med 
max. 20 timer mdl. fra tidspunktet 
for områdeudvalgets opstart. Ud
giften er 25. - 30.000,00 kr. 
årligt.

kompetence tildeles områdeudval
gets medlemmer i fornødent omfang 
indenfor socialekonti, skolekonti 
og daginstitutionskonti, fra tids
punktet for områdeudvalgets 
opstart.

anbringelser i døgnforanstaltning 
er undtagelse for kompetencefor
deling .

fortsættes...
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8* fortsat.

Udgiften forventes at kunne holdes 
indenfor budgettet.
Kulturelt udvalg anbefaler på sit 
møde den 22. november 1993 forvalt
ningens indstilling.
Socialudvalget anbefaler på sit møde 
den 23. november 1993 forvaltningens 
indstilling.

Skole,-social- og sundhedsforvalt
ningen skal oplyse, at der ikke vil 
være yderligere udgifter vedr. punkt 
1 til 5 og 7 til 8.
Til punkt 6 skal det anføres, at 
udgiften er en årligt udgift, dog 
således, at udgiften for 1994 vil 
være afhængig af områdeudvalgets 
opstart, som formentlig vil være 1/8 
1994. Beløbet vil udgøre 5/12 af kr.
30.000,- = kr. 12.500,- i 1994. 
Forvaltningen kan ikke anvise en 
besparelse inden for nuværende 
budgets rammer.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
7. december 1993 indstillingens punkt 
1-2-3-4.
Punkterne S-6-7-8 afventer politisk 
beslutning på punkt 4,
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9.

Vedr. normering af Klub 200 

J. nr* SSSF 81,01

Klub 200 har p.t* 86 indmeldte børn*
I sommerperioden har der været op til 
90 indmeldte i klubben.
Klub 200 er p.t. normeret med 
følgende:
37 timer (leder)
20 timer 
19 timer 
76 timer ialt.
Klubben har 25 timers åbningstid, 
hver dag fra kl. 12.00 - 17.00. Der
udover har klubben diskotek på plan
lagte aftener. Klubben har p.t. ingen 
egentlig aftenåbning, hvilket også er 
helt umuligt med nuværende normering. 
I sommerferien har klubben været åben 
fra kl. 10.00.
Klubben har efter forholdene et meget 
stort aktivitetsniveau, men mangler 
tid til planlægning af nye aktivite
ter samt mulighed for at holde perso
nalemøde, Personalet er der p.t. kun 
sammen i åbningstiden. For at timerne 
skal passe, er det nødvendigt, at der 
afspadseres hele dage*
Klubbens leder har peget, på at det 
vil være muligt at planlægge aktivi
teter og holde personalemøder, hvis 
de 2 deltidsmedarbejderes arbejdstid 
udvides med ialt 10 timer. Hvis der 
skal udvides med aftenåbningstid vil 
det også være muligt indenfor disse 
timer, men efter forvaltningens 
opfattelse bør en udvidelse af åb
ningstiden medføre, at der yderligere 
tildeles tid til dette.
En udvidelse med 10 timer ugl. koster 
efter personaleafdelingsen skøn ca.
44.000,- årligt, d.v.s. totalt set en 
normering på 86 timer ugl. til 86 
børn.

fortsættes,..
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Det bemærkes, at hvis der anvendes en 
"normeringsnøgle" for normering af 
klubber, skal der med nuværende åb
ningstid tilføres yderligere timer. 
Det er forvaltningens opfattelse, at 
Klub 200 for meget små ressourcetil
delinger, udøver et meget stort og 
engageret arbejde, der har positiv 
indflydelse på kommunens børn/unge. 
Socialudvalget anbefaler på sit møde 
den 23. november 1993, at Klub 200 
fra 1/12-93 normeres med 86 timer 
ugl. (forøgelse med 10 timer ugl). 
Udvalget kan ikke anvise finansie
ring .
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
7. december 1993 socialudvalgets 
indstilling.
Udgiften gives som en tillægsbevil
ling, som finansieres over kassebe
holdning *
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10.
Oprettelse af ældreråd eller ældre- 
og handicapråd

J. nr. SSSF 00.01A16.

Ældrekoordinator Lis Hjorth fremsen
der ansøgning om oprettelse af ældre
råd eller ældre- og handicapråd samt 
økonomiske midler til den daglige 
drift af rådet og til oprettelsen. 
Udgiften for oprettelse skønnes at 
udgøre kr. 5.000,-, idet der skal 
indkaldes via annoncering m.v., og 
der skal afholdes et møde til valg af 
medlemmer til rådet.
Endvidere foreslås afsat årligt kr.
5.000, - til drift samt igangsætning 
af mindre aktiviteter, ialt kr.
10.000, - i 1994.
Samtidig fremsendes forslag til 
vedtægter for ældrerådet. 
Socialudvalget indstiller på sit møde 
den 23. november 1993, 
at der oprettes et ældre og handicap

råd, som beskrevet 
at vedtægten anbefales 
at udgiften i 1994 på kr. 10.000,- 

medtages i budgetrevisionen pr. 
30/4-94 og at der afsættes kr.
5,000,- til drift fra 1995 og 
fremover.

økonomiudvalget anbefaler på møde den 
7. december 1993 socialudvalgets 
indstilling.
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11.
Samarbejdet mellem beskæftiaelsessek- 
retariatet og skole,-social- og sund
hedsforvaltningen

J. nr. SSSF 81.00 / LP 81.01.03

I forbindelse med indførsel af nye 
regler på beskæftigelsesområdet og 
bestræbelser på at undgå dobbelt 
administration har skole-, social- og 
sundhedsforvaltningen og beskæftigel
sessekretariatet udarbejdet et for
slag til fremtidigt samarbejde. 
Forslaget vedlægges til orientering. 
Socialudvalget har på sit møde den 
23. november 1993 godkendt indstil
lingen.

På baggrund af ovennævnte anmoder 
projektgruppen vedr. beskæftigelses
området om, at der opslås en stilling 
som socialrådgiver/socialformidler 
ved beskæftigelsessekretariatet. 
Lønudgiften andrager ca. kr. 230.000 
incl. pension pr. år.
Samtidig anmodes der om en tillægsbe
villing til konto 603 00 005 50 på 
kr. 136.000,- i 1994. Udgiften fore
slås financieret af kassebeholdnin
gen .
Indstillingsbilag vedlægges. 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
7. december 1993 forvaltningens ind
stilling af 2/12-93.
Samtidig anbefales en tillægsbevil
ling på kr. 136.000,-.
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